
ZÁPISNICA

zo zasadnutia komisie pre kultúru zo dňa 20.06.2023 

zasadacia miestnosť č. d. 509, MsÚ, Bernolákova 5188/lA, Malacky

v čase od 17,00 do 19,30 hod.

Predseda komisie - Mgr. Martin Macejka

Podpredseda komisie - Ing. Milan Ondrovič PhD

Členovia komisie - Ing. Štefan Hronček, Bc. Stanislav Bellan, Lenka Osuská, Mgr. Vanda

Kráľovičova PhD., Mgr.art. Marek Burel ArtD., Mgr.art. Branislav Škopek, PhDr. Ing. Lucia

Vidanová, Dávid Maxian

Ospravedlnený: Dávid Maxian

Tajomníčka komisie: Mgr. Katarína Krišková

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Mgr. Martin Macejka. V úvode zasadnutia bol 

schválený nasledovný program:

1. Otvorenie

2. Žiadosti o dotácie z rozpočtu mesta

3. Námestie

4. Pamätihodnosti mesta

5. Priority mesta

6. Rôzne

Hlasovali:9 za:9 proti:0 zdržal sa:0

K bodu 2)

V bode 2 komisia prerokovala 13 doručených žiadostí o dotácie v oblasti kultúry 

a spoločenského života na rok 2023. Súhrnná žiadaná suma bola 21.100 eur, pričom komisia 

môže navrhnúť rozdelenie dotácií z rozpočtu mesta v celkovej sume 8.000 eur. Komisii boli 

predložené nasledovné žiadosti:

2.1) Vladimír Zetek- Divadelná agentúra Žihadlo

Uznesenie: komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške /1.300€/

Hlasovali:9 za:9 proti: 0 zdržal sa: 0



2.2) Jednota dôchodcov Slovenska- ZO Malacky

Uznesenie: komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške 300 €/

Hlasovali: 9 za:9 proti: 0 zdržal sa: 0

2.3) FALANGIR

Uznesenie: komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške /800 €/

Hlasovali: 9 za: 9 proti: 0 zdržal sa: 0

2.4) Malacká šošovica o.z.

Uznesenie: komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške /l.000 €/

Hlasovali:?za: 7 proti: 0 hlasovania sa nezúčastnil: 2

K 2.4) Vyhodnotenia žiadosti sa nezúčastnila: PhDr. Ing. Lucia Vidanová a Lenka Osuská

2.5) Divadlo na hambálku

Uznesenie: komisia neodporúča schváliť dotáciu

Hlasovali: 9 za:9 proti: 0 zdržal sa: 0

K 2.5) Odôvodnenie: žiadateľ nie je oprávnený na poskytnutie dotácie, keďže je súčasťou 

príspevkovej organizácie mesta Malacky (MCK).

2.6) ŠK Dianello

Uznesenie: komisia neodporúča schváliť dotáciu

Hlasovali:9 za:9 proti: 0 zdržal sa: 0

K 2.6) Odôvodnenie: komisia nepovažuje žiadosť za opodstatnenú.

2.7) OZ MAJELLA

Uznesenie: komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške/200 €/

Hlasovali:9 za: 9 proti: 0 zdržal sa: Q

2.8) Malacké pohľady - Konferencia o Mackovi

Uznesenie: komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške/400 €/

Hlasovali:?_________ za: 7_________proti: 0_______ hlasovania sa nezúčastnil: 2

K 2.8) Vyhodnotenia žiadosti sa nezúčastnil: Mgr. Martin Macejka a Bc. Stano Bellan



2.9) Malacké pohľady - Test strip

Uznesenie: komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške/600 €/

Hlasovali:?za: 7 proti: Q hlasovania sa nezúčastnil: 2

K 2.9) Vyhodnotenia žiadosti sa nezúčastnil: Mgr. Martin Macejka a Mgr. art. Marek 

Burel, ArtD.

2.10) OZ Malarock

Uznesenie: komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške /L400 €/

Hlasovali: 9 za:9 proti: 0 zdržal sa: 0

2.11) UV, o.z.

Uznesenie: komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške /900 €/

Hlasovali: 9 za:9 proti: 0 zdržal sa: 0

2.12) SPZ OkO Malacky

Uznesenie: komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške /600 €/

Hlasovali:9 za:9 proti: Q zdržal sa: Q

2.13) Latino Scool, o.z.

Uznesenie: komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške/500 €/

Hlasovali: 9 za:9 proti: 0 zdržal sa: 0

2.14)

Členovia komisie skonštatovali, že vzhľadom na finančný limit nebolo možné primerane 

podporiť žiadané projekty, navyše upozornili na fakt, že na novom námestí sa plánujú 

v budúcnosti ďalšie aktivity.

Uznesenie: komisia navrhuje mestskému úradu zabezpečiť zvýšenie položky dotácie pre oblasť 

kultúry v rozpočte na rok 2024 vo výške 25.000 €.

Hlasovali:9 za:9 proti: Q zdržal sa: 0

2.15) Komisia prerokovala žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 2023 v oblasti kultúry- 

pamätihodností na opravu hrobu rodiny Křemenákovcov, ktorý sa nachádza na starom cintoríne 

v Malackách. Hrob pochádza zo začiatku 20.storočia, plastika Krista stojaceho na zemeguli sa 

nachádza na múriku, ktorý je porušený a hrozí mu zrútenie sochy a tým poškodenie hodnotných 

častí lírobu. Požadovaná výška dotácie je 8.000€.



Uznesenie: komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške /8.000 €/

Hlasovali:8 za:8 proti: Q nezúčastnil sa: 1

Vyhodnotenia žiadosti sa nezúčastnil: Mgr, Martin Macejka

Bod 3)

Podpredseda komisie Ing. Milan Ondrovič PhD. informoval o stave rekonštrukcie nového 

námestia a jeho plánovanom využití pre kultúrne programy.

Uznesenie: komisia berie informáciu na vedomie

Bod 4)

Predseda komisie Mgr. Martin Macejka informoval členov o možnosti doplniť zoznam pamiatok 

chránených mestom Malacky. Člen komisie Ing. Štefan Hronček informoval o potrebe označenia 

neoznačených ulíc v meste.

Uznesenie: komisia berie informácie na vedomie. Odporúča označiť neoznačené ulice v meste. 

Odporúča do budúcnosti zvážiť nový dizajn označovacích tabúľ.

Hlasovali:9 za:9 proti: 0 zdržal sa: Q

Bod 5)

Podpredseda komisie Ing. Milan Ondrovič PhD. informoval členov prioritách mesta v oblasti 

kultúry. Informoval o aktuálnych krokoch vedúcich k príprave projektovej dokumentácie 

plánovaného kultúrneho domu. Informoval tiež o plánoch týkajúcich sa Kláštorného námestia, 

nového námestia (galéria, TIK a multifunkčný pavilón), aktuálnych plánoch rekonštrukcie 

kaštieľa a o plánovanom celomestskom jesennom podujatí

Uznesenie: komisia berie informácie na vedomie

Hlasovali:9 za:9 proti: 0 zdržal sa: 0

Bod 6)

6.1) Komisia sa zaoberala informáciou o poškodenej mestskej tribúne, ktorá sa využíva na 

kultúrne akcie mesta.

Uznesenie: komisia odporúča vyradiť poškodenú tribúnu z majetku a zabezpečiť do rozpočtu 

mesta prostriedky na zakúpenie, resp. prenajatie novej tribúny.

Hlasovali:9________ za:9__________proti: 0_______ zdržal sa: 0



6.2) Mgr. Martin Macejka informoval členov o navrhovanom podujatí Street food Malacky, 

ktoré by sa mohlo konať v Zámockom parku. Povinnosťou organizátora by bolo zabezpečenie 

predávajúcich, kultúrneho programu, personálu, pivných setov, vytvorenie grafiky, tlač 

propagačných materiálov.

Uznesenie: komisia odporúča mestu podporiť podujatie, s pripomienkou, aby program 

nekolidoval s podujatiami kultúrneho leta,

Hlasovali:9 za:9 proti: 0 zdržal sa: 0

6.3) Komisia sa zaoberala témou celomestského podujatia Prvomájové Malacky.

Uznesenie: komisia odporúča mestu predložiť na nasledujúce rokovanie komisie informácie 

o zabezpečení podujatia Prvomájové Malacky na nasledujúce obdobie,

Hlasovali:9 za:9 proti: 0 zdržal sa: 0

6.4) Komisia sa zaoberala otázkou plánovaného presunu turisticko-informačnej kancelárie na 

nové námestie a otázkou sortimentu propagačných materiálov (suvenírov) mesta.

Uznesenie: komisia odporúča vedúcej útvaru marketingu MsÚpripraviť a odprezentovať 

návrh prezentačných materiálov mesta na budúci rok.

Hlasovali:9 za:9 proti: 0 zdržal sa: 0

Mgr. Katarína Klrišková 

tajomníčka komisie predseda Kultúrnej komisie

Malacky 20.06.2023


